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Subsidieaanvraag Natuurboerderij BalkInn
 
Tijdens de bespreking van de Tweede Bestuursrapportage kwam de besteding van de stelpost Ambitie Raad 
2022 ter sprake. De fractie van de ChristenUnie noemde daarbij als mogelijke besteding een bijdrage in de 
ontwikkelkosten van Natuurboerderij BalkInn in Nieuwleusen. Op deze suggestie werd door andere fracties 
verbaal en non-verbaal met instemming gereageerd. 
Uit de reactie van de wethouder in die vergadering en tijdens het ingelaste overleg over deze stelpost begrepen
wij dat een subsidieaanvraag van BalkInn bij de gemeente al in behandeling was. Ook maakten wij uit de reactie
van de wethouder op dat een positief besluit wel was te verwachten.  Reden voor onze fractie om dit niet meer 
als mogelijke bestemming te noemen en in te stemmen met een heel andere bestemming van deze stelpost en 
een voorstel van het college af te wachten. 
Tot nu toe hebben wij echter nog geen voorstel gezien mbt een subsidie voor BalkInn.
 
 We hebben hierover de volgende vragen:

1. Is er al een besluit genomen over de subsidieaanvraag van BalkInn?  Zo ja, welk besluit en zo niet, 
waarom niet? 

2. Er zijn meerdere voorbeelden in de gemeente Dalfsen waarbij de gemeente bijdroeg in de 
ontwikkelkosten van een dergelijk maatschappelijk project als Natuurboerderij BalkInn.  Een voorbeeld 
hiervan is De Lindenhoeve in Dalfsen. Welke mogelijkheden zijn er voor de gemeente om ook nu 
een financiële bijdrage te doen in de stichtingskosten? 

3. Als deze mogelijkheden er niet zijn, welke mogelijkheden heeft de gemeente dan wel om dit mooie 
maatschappelijke initiatief te ondersteunen? 


